

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-03-21

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16:05

## § 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Matilda Friberg, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Parmida Farahani väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

## **§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-03-12).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har varit i Karlstad på JURO-möte. Han har även stöttat näringslivsansvariga.

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har varit i Karlstad på JURO-möte. Hon har även varit i kontakt med Hemglass rörande om de vill komma och bjuda på glass någon gång i maj. Glassutdelningen skulle isåfall förhoppningsvis ske i samband med släppet av Rättstryckets första nummer.

### **Kassör**

Kassör har skött löpande arbete. Mer pengar ska gå till vårbanketten. Pengarna togs från idrottsposten och posten för ersättningstävlingen. Troligtvis är det dock tillfälligt för att ge större svängrum för evenemangsansvarigas planering.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har skickat utkast på datum och planering rörande tävlingen i samarbete med MSA.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har planerat JF-joggen och marknadsfört den.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har varit i Karlstad på JURO-möte. De har även hanterat betygsproblematik i T6 där det visat sig att vissa hade fått felaktiga betyg inrapporterade i LADOK.

Problem som uppstod under en zoomföreläsning för T4:orna där några anonyma individer kommenterade olämpliga saker i zoomchatten har också tagits upp med institutionen. Ett eventuellt krav på inloggning föreslås införas för att motverka att liknande situationer uppstår.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har varit på visning för olika lokaler till vårbanketten. De har skött löpande mejl rörande vårens evenemang och de har haft kontakt med sitt utskott.

De undersöker även olika lokaler till den årliga juristbalen.

### **Kommunikationsansvarig**

Kommunikationsansvarig har marknadsfört diverse olika evenemang på sociala medier.

## **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har förhandlat nya avtal med samarbetspartners eftersom många avtal löper ut snart.

### **§ 9 Diskussion: JF-önska**

*“Hej!*

*Jag och några kompisar hade tyckt det var dunder om JF anordnade ett golf event där man kan slå lite bollar på något ställe och dricka några enheter!”*

Styrelsen tycker det är ett roligt förslag men anser samtidigt att golf är en sport som har en ganska hög tröskel i och med de stora kraven på utrustning som ofta ställs. Därför diskuterade styrelsen om minigolf kanske är ett bättre alternativ.

Styrelsen tackar för önskemålet och hoppas att någon liknande aktivitet kan ordnas.

### **§ 10 Diskussion: JF-klaga**

En JF-klaga har inkommit i vilken en student påpekade stora brister som denne upplevt under fördjupningskursen i börsrätt. Eftersom klagomålet är relativt långt och berörde konkreta och specifika punkter kopplade kursen kommer klagomålet inte att återges i sin helhet här. Kortfattat kan sägas att studenten upplevde brister kopplade till litteraturen, upplägget på föreläsningarna samt den avslutande tentamen.

Klagomålet har skickats vidare till utbildningsansvariga och de ska ta det vidare till ansvariga för kursen.

### **§ 11 Info: Ordförandemöte**

Vice ordförande tog upp frågan kring hur andra lärosäten gör med stödmedlemmar.

Uppsala tar avgift terminsvis för stödmedlemmar. De har även hedersmedlemskap som liknar stödmedlemskapet som finns här i Göteborg. Örebro väljer också ut hedersmedlemmar vid varje årsstämma. Stockholm har ett liknande slags medlemskap för att komma in på deras pub och för att alumner ska få stanna i föreningen. Karlstad har en funktion för stödmedlemmar som innebär att de kan stödja JF Karlstad ekonomiskt.

Styrelsen tar med sig hur de övriga lärosätena hanterar stödmedlemmar och ska överlägga vidare över hur medlemskapet ska fungera i Göteborg.

### **§ 12 Diskussion: JURO-policy**

JURO vill införa en gemensam policy vid alla lärosäten som erbjuder juristutbildningen som innebär att samarbetspartners inte får begära ut betyg i samband med evenemang som anordnas av eller i samarbete med JF. Inte heller namn på deltagarna i ett event ska tillhandahållas till samarbetspartnern utan s.k. berättigat syfte.

Utkastet på policyn medför viss problematik för JF i Göteborg i och med att event och liknande inte arrangeras på samma sätt som på vissa andra lärosäten. Det skulle bli extra arbete för JF och samarbetspartners om JF skulle behöva sköta alla ansökningar och anmälningar till exempelvis evenemang eller kontaktsamtal för att bibehålla anonymiteten hos de anmälda.

Styrelsen ställer sig även negativ till förslaget eftersom styrelsen inte tror att en sådan förändring skulle förbättra stressen eller betygshetsen på programmet, och styrelsen ifrågasätter om en sådan här policy är något som JF ska bestämma över. Betyg utgör även en objektiv bedömningsgrund som kan gynna den som saknar kontaktnät i näringslivet.

Dessutom upplever inte styrelsen att det förekommit någon problematik kring att samarbetspartners begär ut studenters betyg i samband med olika event på ett sätt som missgynnar studenter.

Styrelsen är generellt överens om att policyn inte är direkt tillämplig i Göteborg och ställer sig därför negativt till policyn i dess nuvarande form; främst på grund av att styrelsen inte anser att något problem finns i dagsläget samt att policyn skulle innebära onödigt extraarbete.

### **§ 13 Info: JURO**

Revidering av JUROs stadgar. Revideringen var redan påbörjad innan JURO-mötet i Karlstad. Inget nämnvärt att rapportera kopplat till JURO:s stadgar.

Inför JURO-mötet skriver varje lärosäte varsin orsrapport som beskriver hur det går på utbildningen och liknande. I dagsläget funkar det bra ekonomiskt i Göteborg men det finns risk för ekonomisk försämring.

Karlstad framförde även att de upplevt en viss problematik med Lex Campus. JF i Göteborg samarbetar inte med Lex Campus eftersom institutionen inte är positivt inställd till företaget.

Utbildningsansvariga har även vissa svårigheter kopplade till fördjupningskurserna i och med att det är brist på kursombud. Det medför att utbildningsansvariga får mycket dålig insyn i utbildningen och har svårt att föra vidare om någonting skulle uppstå.

### **§ 14 Diskussion: Hemsidan**

JF:s hemsida har inte uppdaterats sedan 2019. Tankar framfördes om det vore bra att uppdatera hemsidan för att modernisera och göra den mer användarvänlig. I dagsläget är det svårt att hitta på hemsidan och kräver ibland att man vet var man ska leta för att hitta det som söks.

Vissa av styrelsens medlemmar ska fråga runt i sina kontaktnät och se om det finns någon passande som skulle kunna uppdatera hemsidan.

### **§ 15 Övrigt**

Inget övrigt tas upp.

**§ 16 Nästa möte**

2024-03-26 kl. 08:00-09:00.

**§ 17 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 17:07

**Emil Bertilson**

*Emil Bertilson*

Emil Bertilson (22 maj 2024 17:06 GMT+2)

**Parmida Farahani**

*Parmida Farahani*

Parmida Farahani (22 maj 2024 09:05 GMT+2)